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Plats: Båthamnens Klubbstuga 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Gunnar Gustavsson, Göran Bengtsson, Carina 

Sunnerås Börjesson, Bert Dahlgren och Owe Jungåker. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 
2. Dagordningen presenterades 

 

3. Gillis gick igenom föregående protokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom ekonomin. 

 

5. Göran tog fram underlag för årets ersättningar. 

 

6. Fiberanslutningen håller på för fullt. 

 

7. Per & Bert har hand om tipspromenaderna, datum för tipspromenaderna kommer att 

komma upp på anslagstavlorna. Vårpromenaden var välbesökt och vi fick in 8140 kr. 

 

8. Förhandlingsgruppen informerad om läget när det gäller Arrendeförhandlingarna 

och de har fått en formell kallelse till Göteborg den 8 juni. 

 

9. Vi beslutade om en ny skylt till förbandstugan, Bert ordnar detta.  

 

10. Tärnan kommer att ordna Midsommarfirande i år. Bengt ansvarar för detta. 

 

11. Gunnar ordnar så att information om Sommargympa kommer att sättas upp på 

anslagstavlorna. 

 

12. Gillis har gjort en del reparationer på lekplatsen. 

 

13. Strandloppis kommer att vara onsdagen den 18 juli mellan klockan 14:00-16:00. 

 

14. Olofsbo Camping vill samarbeta mer och vill ha en anslagstavla för våran 

information. Gillis ska kolla detta. Klittergården kommer troligtvis öppna till 

midsommar. 

 

15. Årsmötet kommer att vara den 8 juli klockan 10:00. Vi kollar om vi kan vara på 

Caravan klubben.       

 

16. Övriga frågor:    

 

• Vi ska kolla över våra anslagstavlor och förnya dessa, Gillis kollar detta. Vi 

beslutade också att vi tar ner tavlan på Centralvägen då vi ska ha en på Olofsbo 

Camping. 

•  
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• Det luktar fortfarande ifrån Torsåsens. Göran och Gillis kollar upp detta. Detta 

gjordes aldrig och Göran och Gillis tar tag i detta igen. 

• Helikopterflygning kommer att ske vid båthamnen den 15 juli från klockan 

12:00- 

• Kommunen kommer att sätta upp en ramp vid nedgången till stranden. Det är 

en matta som kommer att kunna rullas ut vid behov för rullstolar, barnvagnar 

och rullatorer.  

• En önskan att frivilliga hjälps åt med att ta bort sand från nedgångarna till 

stranden. 

 

 Nästa möte hålls den 17/6 i Båthamnens klubbstuga kl. 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

…………………………..   ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


